
ZÁPIS č. 4/2012

Z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Chlumčany

konaného dne 7.8.2012 v 19,00 hodin

MíSTO KONÁNí v sídle Obecního úřad-Chlumčany čp. lS4 PSČ439 03

PŘíTOMNI Jarmila Nechanická starostka (JN)
Vladimír Nič místosta rosta (VN)
Zdeněk Švarc zastupitel (ZŠ)
Milan Kučera zastupitel (MK)
Eva Jarošová zastupitel (EJ)
Ing. Miroslav Tůma zastupitel (MT)

Omluveni: Mgr. Jaroslava Brožová zastupitel (JB)

HOSTÉ viz presenční listina - příloha Č. 1

PROGRAM

1. Zahájení, volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu

2.Schválení programu
3.Projednat územní plán obce

4.lnformace k nutnosti zřízení ČOV

S.Diskuze a závěr

Přílohy:

Č. 1 presenční listina

bodu č. 1 Zahájení, volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu

Veřejné zasedání zastupitelstva obce Chlumčany svolala starostka obce JN. Zasedání bylo

zahájeno v 19,00 hod. tím, že JN přivítala přítomné a konstatovala, že zasedání je
usnášeníschopné.

JN navrhla zapisovatele paní Evu Jarošovou a jako ověřovatele zápisu navrhla Milana Kučeru
a Zdeňka Švarce.

Diskuse: neproběhlaStarostka dává hlasovat o volbě zapisovatele a ověřovatelů.



Hlasovalo pro: JN,VN,ZŠ,MK,EJ,MT proti: O zdržel se: O

Usneseníč.14/2012:
Zastupitelstvo obce Chlumčany volí Evu Jarošovou zapisovatelem a volí Milana Kučeru a

Zdeňka Švarce ověřovateli zápisu.

K bodu č. 2 Schválení programu.

JN seznámila přítomné s programem veřejného zasedání č. 4/2012 a navrhla rozšíření

programu o bod č.5. Smlouva s AZ Elektrostav - zřízení věcného břemene. Vyzvala
zastupitele k jeho případnému dalšímu doplnění.

Diskuse: Neproběhla

Starostka dává hlasovat o doplněném programu 4. Veřejného zasedání zastupitelstva.

Hlasovalo pro: JN,VN,ZŠ,MK,EJ,MT proti: O zdržel se: O

Usneseníč.15/2012:
Zastupitelstvo obce Chlumčany schvaluje doplněný program veřejného zasedání č. 4/2012.

K bodu č. 3 Projednání Územního plánu obce.

Ke spolupráci s ing. Zemanem na přípravách pro vypracování ÚP obce byl osloven pan

Miroslav Kratochvíl. Starostka žádá p. M. Kratochvíla o podání informace o průběhu příprav.
Dne 19.6.2012 schválilo zastupitelstvo zpracování nového ÚP. Tento ÚP bude mít

neomezenou platnost. S panem ing. Zemanem byly zkontrolovány pozemky tak, aby mohly
být odstraněny případné nedostatky. Došlo ke zrušení 3 stavebních parcel jejichž majitelkou
je pí. Jirotková. Tyto parcely nebyly vhodné k výstavbě. Nová mapa s vypracovaným ÚP by
měla být předložena zastupitelstvu ke schválení k 31.8.2012.

Starostka vyzývá přítomné k diskusi.

Diskuse: neproběhla

K bodu č. 4 .Projednání nutnosti zřízení ČOV a kanalizace.

Vzhledem k tomu, že obci bude končit povolení k vypouštění kanalizace z 5 výpustí do
potoka 31.12.2012 . Obec Chlumčany vyjednala povolení do roku 2015. Po zvážení

cenových relací a zkušeností z okolních obcí bude zřízena vlastní biologická čistička. Odhad

nákladů celkem je 45-50 mil. Kč. Tyto náklady nelze investovat bez dotace, která by činila

90% nákladů. Z našeho pohledu by čistička mohla být umístěna za hřištěm. Bude však v prvé

řadě osloven projektant, který vše odborně posoudí, a zpracuje projekt. Projekt musí být
vyhotoven před podáním žádosti o dotaci.

Starostka vyzývá přítomné k diskuzi.



Diskuse: neproběhla

K bodu Č. S Smlouva s AZ ELEKTROSTAV.

JN seznámil přítomné se smlouvou AZ ELEKTROSTAVUa.s. Bobnická 2020, 28801 Nymburk

na zřízení věcného břemene č. IE-12-4002036/01 .Této smlouvě předcházela smlouva o

smlouvě budoucí. Jedná se o parcely č.:
403/1,403/7,403/8,403/29,403/95,403/97,403/98,407/1,407 /2,407 /16 v k.ú. Chlumčany u

Loun,na kterých proběhla II. etapa rekonstrukce NN. Odměna činí jednorázově 19 100,-- Kč

Starostka dává hlasovat o podpisu smlouvy.

Diskuse: přihlásila se pí. Gonevová, které se odměna zdá nízká.JN vysvětlila, že původní

cena, kterou obec rozporovala byla podstatně nižší.

Hlasovalo pro: JN,VN,ZŠ,MK,EJ,MT proti: O zdržel se: O

Usneseníč.16/2012

Zastupitelstvo obce Chlumčany schvaluje předloženou smlouvu AZ ELEKTROSTAVa.s.

Bobnická 2020, 28801 Nymburk na zřízení věcného břemene č. IE-12-4002036/01 .

K bodu č.6 Diskuse

Diskuse: Přihlásila se p.Gonevová s připomínkou.V minulém zápise bylo uvedeno, že

nenašla na webových stránkách pozvánku na zasedání, ale mělo být uvedeno, že tam

omylem nebyla dána.Další připomínku měla p. Gonevová ke kolíkům při vjezdu na dětské

hřiště. Na tento dotaz chtěl odpovědět zastupitel MT, ale nedostal se ke slovu.

Starostka obce ukončila předčasně veřejné zasedání pro nevhodné chování přítomných.

Ostatním poděkovala za účast.
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JEva Jarošová

zapisovatel

V Chlumčanech 13.8.2012

Jarmila Nechanická
starostka
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Zdeněk Švarc
ověřovatel

Milan Kučera

ověřovatel


